
Motie ‘voorbereid op verkoop Eneco’  

 De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 juli 2019,  

 Constaterende dat: 

 In verschillende gemeenten men is begonnen met de afbouw van het dividend als verwachte 

opbrengst in de begrotingen van toekomstige jaren 

 In verschillende gemeenten men het proces is gestart na te denken over waardevolle 

aanwending van de te verwachtte geldstroom uit de verkoop van Eneco aandelen 

Gehoord hebbende: 

 Dat het College pas met nadenken hierover wil beginnen als de verkoop van Eneco 

aanstaande is 

Overwegende dat: 

 Het goed is om op de toekomst te zijn voorbereid 

Verzoekt het college: 

 Te beginnen met de afbouw van het Eneco dividend in de meerjarenbegroting; 

 Op korte termijn met een procesvoorstel richting de raad te komen over de kaders voor 

waardevolle aanwending van de te verwachtte geldstroom uit de verkoop van Eneco 

aandelen 

 

en gaat over tot de orde van de dag.  

 


